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2021Z19304 

Vragen van het lid Eerdmans (JA21) aan de Staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid over het permanente karakter van de hoge asielinstroom 
(ingezonden 3 november 2021). 

Vraag 1
Betekent uw uitspraak dat de huidige hoge asielinstroom een permanent 
karakter heeft dat u verwacht dat Nederland permanent met een wekelijkse 
instroom van meer dan duizend asielzoekers te maken blijft krijgen? Zo nee, 
wat bedoelt u dan wel met permanent karakter? 

Vraag 2
Vindt u een permanente wekelijkse instroom van meer dan duizend asielzoe-
kers houdbaar? 

Vraag 3
Is er voor u een grens van wat Nederland qua asielinstroom aankan? Zo ja, 
waar ligt deze grens, wanneer is deze bereikt en wat gaat u doen als deze 
bereikt is? 

Vraag 4
Zo nee, houdt dat in dat u de huidige hoge instroom blijft faciliteren, onder 
andere door nieuwe opvanglocaties te blijven creëren, ongeacht hoelang deze 
aanhoudt? 

Vraag 5
Wilt u iedere vraag afzonderlijk en concreet beantwoorden?
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